



佛陀教育中心 Buddhism Education Center

海濤生命基金會

HAI TAO LIFE FOUNDATION 715889-P

2010年八關齋戒共修會【報名表格】 Eight Precepts Observance 2010 [REGISTRATION FORM]

請打勾做選擇



Please tick your preferences

(A) 齋戒穿著Attire

齋戒當天，本人將： 自備縵衣及海青 現場購買縵衣或海青 穿素色寬鬆衣褲

On that day, I will:

Wear my religious robe buy the religious robe on the spot wear loose plain colored clothing

(B) 個人資料Personal Particular

姓名(中): 性別Gender: 男Male 女female

Name(英): 年齡Age:

电邮Email: 出生日期D.O.B:

住家號碼Tel: 手提(H/P): 传真Fax:

地址Address:

(C) 其它資料Other Information:

你曾參加過由本基金會舉辦的八關齋戒? 無 有, 已參加次數:

Have you participated in this Eight Precept Observance organized by Hai Tao Life Foundation. Yes No No of time:

若有健康問題 或 特殊身、心理狀況, 請說明: Please describe any health concerns:

需要藥石need any medication, 是 否

緊急聯絡人Person to inform in case of emergency:

關係Relationship: 聯絡人電話Contact No:

(D) 求授三皈依和五戒者, 另需填寫 For those who would like to take Refuge and Five Precepts:

本人想今天求授Today I would like to take:

三皈依Refuge in Triple Gem 五戒Five Precepts

請當天到報到處報到。如有縵衣, 請交到報到處。現場提供購買縵衣和海青服務。

Pls bring your Religious robes and register at the Registration counter on that day. Sales of Religious robe is available at the counter .

(E) 備注Other Remarks

1. 請勿將個人貴重物品帶來會場, 如有任何遺失, 概不負責。

Please do not bring valuable belongings to the retreat. We will not be liable for loss of personal belonging.

2. 請穿素色寬鬆衣褲和黑色襪子。如果有海青和縵衣, 請記得攜帶。

Please wear plain colored clothing and black socks. Please remember to bring religious robes if you have.

(F) 法會地點 Venue: Kompleks Galeri, Jalan Pahang, 53000 Kuala Lumpur.

(中華小學隔壁) Beside SJK@ Chong Hwa

電郵 Email: haitaolife@ymail.com

Fax: 03-4142 1969

詢問電話 Enquiry No: 03-4149 0333, 012-4151 526, 016-3430 805, 016-6091 257